

# **Khuttati -My plan Frequently Asked Questions & Answers**

#### خطتي الأسئلة الشائعة وأجوبتها

#### Q: What is Khuttati - My plan?

A: - Khuttati - My Plan is an investment product developed by Abu Dhabi Islamic Bank PJSC (ADIB). It offers ADIB customers the opportunity to invest fixed amounts monthly in Shari'a-compliant Mutual Funds.

#### Q: What is the minimum investment amount?

A: AED 1,000 or USD equivalent

### Q: How can I subscribe to or redeem Khuttati-My plan through ADIB?

A: To subscribe to or redeem products, please visit our Gold Center in person. You will need to complete the necessary procedures, which include reading and signing various required documents.

## Q: When will I receive the proceeds if my redemption application is successfully submitted?

A: After your redemption application is successfully submitted, it may take up to 10 working days following the relevant mutual fund settlement date for the proceeds to be credited to your account.

### Q: I am 17 years old; can I invest in the Khuttati-My plan product?

A: No, the minimum age for investors is 18 years.

### Q: Are there any fees when I redeem my investment amount? A: No.

### Q: What are the risks associated with investing in the Khuttati-Myplan?

A: The risks include:

Risk of Investment Amount: The Mutual Funds are subject to the possible loss of the Customer's Investment Amount. The value of any investment generated gains is not guaranteed and will fluctuate over time

Foreign Exchange Risk: ADIB Khuttati - My Plan may be negatively affected by foreign exchange risk as most of the Mutual Funds are denominated in foreign currencies.

Forward Pricing Basis: The Net Asset Value of the Mutual Funds quoted is indicative as it is determined after, not before, respective market(s) close for the trading day.

Other Risks: Other Risks: In addition to the specific risks stated above, ADIB Khuttati - My Plan may be impacted by other legal and regulatory factors and the general outlook of the Mutual Fund managers selected investments and related industry

#### س: ما خطتی؟

 ج: خطتي منت استثماري طوره مصرف أبوظبي الإسلامي ويقدم لمتعاملي المصرف فرصة استثمار مبالغ ثابتة شهريًا في صناديق الاستثمار المشتركة المتوافقة مـع الشريعة الإسلامية

#### س؛ ما الحد الأدنى لمبلغ الاستثمار؟

ج: 1,000 درهم إماراتي أُو ما يعادله بالدولار الأمريكي

#### س: كيف يمكنني الاشتراك في خطـة أو استرداد خطتي مـن خلال مصـرف أبوظبـي الإسلامـي؟

ج؛ للاشتراك في المنتجّات أو استّردادها، يرجى زيارة مركز الخدمـة الذهبيـة الخـاص بنـا شـخصيًا. سـتحتاج إلـى اسـتكمال الإجـراءات اللازمـة، التـى تتضمـن قـراءة وتوقيـع المسـتندات المطلوبـة المختلفة

# س؛ متى سأتلقى حصيلة الاستثمار إذا تـم تقديـم طلـب الاسـترداد الخـاص بـى بنجـاح؟

ج. بعد تقديم طلب الاسترداد الخاص بك بنجاح، قد يستغرق الأمر مـا يصــل إلـــى 10 أيــام عمــل بعــد تاريــخ تســوية صنــدوق الاســـتثمار المشــترك ذي الصلــة حــّـى يتــم إيــداع الحصيلــة فــي حســابك

#### س: عمـري 17 عامًـا، هـل يمكننـي الاسـتثمار فـي منتـج خطـة خطتـى؟

ج؛ لا، الحد الأدنى لسن المستثمر 18 عامًا.

#### س: هل هناك أي رسوم عند استرداد مبلغ استثماري؟ ما

#### س: ما المخاطر المرتبطة بالاستثمار في "خطتي"؟

#### ج؛ تشمل المخاطر؛

مخاطــر مبلــغ الاســتثمار: تخضـع صناديــق الاســتثمار المشــتركة لخسـارة محتملــة لمبلــغ اســتثمار المتعامــل. ولا يتــم ضمــان قيمــة أي مكاســب يتــم تحقيقهــا مــن الاســتثمار وســوف تتقلــب بمــرور الوقــت

مخاطــر الصــرف الأجنبــي: قــد تتأثــر خطتــي ســلبًا بمخاطــر الصــرف الأجنبــي: قــد تتأثــر خطتــي ســلبًا بمخاطــر الصــرف الأجنبــي أن معظــم صناديــق الاســتثمار المشــتركة مقومــة بالعــملات الأجنبيــة

أســاس التســعير الآجــل: القيمــة الصافيــة لأصــول صناديــق الاســتثمار المشــتركة المدرجــة هـــي مؤشــر حيــث يتــم تحديدهــا بعـــد إغلاق الســوق (الأســواق) المعنيــة ليــوم التــداول وليــس قبلــه

مخاطــر أخــرى: بالإضافــة إلــى المخاطــر المحــددة المذكــورة أعلاه، قــد تتأثـر خطتـي سـلبًا بعوامــل قانونيــة وتنظيميــة أخــرى والتوقعــات العامــة للاسـتثمارات المختــارة مــن مديــر صنــدوق الاســتثمار المشــترك والصناعــة ذات الصلــة